
PROTOKOL Nr XI72015
z obrad XI zwyczajnej sesji Rady Gminy w Daszynie

odbj'tych w dniu 1 czenvca 2015r.
Ad.l

Przewodnicza^cy Rady -Marek Chwialkowski otworzyl obrady XI sesji Rady Gminy w Daszynie.
Powitai przybyfych na obrady sesji: radnych, sottysow, Wojta -Zbigniewa Wojtere., Sekretarza -
Mariusza Gralewskiego, Skarbnika- Danut? Kaczmarek.
Przewodniczaey stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczestniczy wniej 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu.

Ad.2
Przewodnicza_cy przedstawil porza_dek obrad:
1. Otwarcie obracL, st\vierdzenie quorum .
2. Przyje_cie porza_dku obrad.
3. Zapytania f wolne \vnioski.
4. Sprawozdanie z dzialalnosci mi?dzysesyjnej Wojta Gminy.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci mie_dzysesyjnej komisji stalych Rady Gminy w Daszynie .
6. Podje_cie uchwaiy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Daszyna na

lata 2015-2030.
7. Podj^cie uchwaiy w sprawie zmian w budzecie gminy Dasz>'na na rok 2015.
8. Podj^cie uchwaiy w sprawie zaci^gni^cia pozyczki na cele inwestycyjne.
9. Podj^cie uchwaiy w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygniQcie nadzorcze.
10. Odpowiedzi na zap^^tarn'a i wolne wnioski.
11. Przyj^cie protokolu z poprzedniej sesji.
12. Sprawy rozne.
13. ZakoAczenie obrad.
Nie wprowadzono zmian w porzq.dku obrad.

Ad. 3
Zgloszono nast^puj^ce zapytania:
Radny T.Dymny: Moje pytanie dotyczy wzrostu podatku od nieruchomosci. Glownie dotyczy to
mieszkancow Daszyny. Podatnicy otrzymali na poczatku roku nakaz^^ podatfcowe, a teraz otrzymujg.
z gminy decyzje_ zmieniaj^ca, na duzo wyzszy podatek. Czy w cia^gu roku mozna zmieniac nakaz
podatkowy? Naliczanie podatku w wyzszej k\vocie powinno nastapic z nowym rokiem
podatkowym.
Druga sprawa dotyczy zatrudnienia po wyborach Pana Jozwiaka w charakterze doradcy
inwestycyjnego. Czy ten Pan nadal jest zatrudniony? W wywiadzieudzielonymjednej zgazetWojt
^vypowiadal si?, ze Pan Jozwiak b^dzie wprowadzal nowych pracownikow w zagadnienia
inwestycyjne. Ilu tych pracownikow wymagalo wdrozenia w spraw>r inwestycyjne?
Kolejna sprawa to budynek po GOK-u. Wojt byl zaproszony na zebranie wiejskie w Daszynie.
Wielu mieszkancow prosito, aby przeksztalcic ten budynek na placowk^ szerza^ca, kultur^.
Chcialbym poznac dzialania Wojta w tym kierunku.
Po ostatniej sesji prosilem Wojta o przygotowanie analizy kosztow inwestycji gazowej. Czy zostalo
to na dzisiaj przygotowane?
Radny M.Pokorski; Czy rozpoczejy si? prace zwiajsane z remontami drog gminnych?
Radny H.Dabrowski: Na ostatniej sesji prz>j?lismy uchwal? o zmianie planu zagospodarowania
przestrzennego dla fragmentu Daszyna. Wowczas Pan Ferlinski spieszyt si? z omowieniem tej
uchwaiy. Nie chcialem drajtyc tego tematu. Prosz? o podanie do publicznej wiadomosci prognozy
skutkow finansowych uchwalenia planu, o ktorej mowa w § 1 zalajszniku nr2 do uchwaiy Nr
X/43/2015 Rady Gminy w Daszynie z dnia 7 niaja2015 r.
Na ostatnich sesjach podejmowalismy uchwaiy dotycza_ce utworzenia Lokalnej Grupy Dzialania w
sklad, ktorej wchodza_: Gmina £v?czyca, Gmina Grabow, Gmina Dasz>'na i Miasto Le_czyca..
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Na sesji powiatu byla ostra dyskusja, ze powolanie tej grupy moze przyczynic si? do likwidacji
powiatiu Starosta zarzuca, ze jest to zagrywka polityczna w tym kierunku, Prosz? Wojta o
wyjasnienia w tej sprawie. Jezeli b?da^ one nie dose jasne i wystarczaj^ce b?d$ wnioskowal o
zaproszenie Starosty na sesj?.
Radny J.Kiriski: Panic Wojcie prosz? aby firmom, ktore dzialaly na terenie naszej gminy i
powierzone im zlecenia wykonywafy nierzetelnie do czasu usuni?cia usterek nie zlecac do realizacji
zadnych prac na teren gminy. Wstrzymac platnosci do czasu calkowitego wywiazania si? ze swoich
prac. W poprzedniej kadencji w wielokroinych moich interwencjach jedna z firm zacz?la si? lepiej
wywiazywac ze swoich prac. Dotyczy to rowniez firm, ktorym powierza si? nadzor inwestorski.
To inspektorzy nadzoru odpowiadaja_zajakos pracy wykonawcow. To oni sa^specjalistami wtym
zakresie, a nie Wqjt lub radni. Jezeli dokonujX odbioru inwestycji, ktora zawiera szereg usterek nie
powinni miec wypJaconego w>Tiagrodzenia.
Prosz? aby Komisja Rewiz>jna przy okazji realizacji swoich tematow z\vrociia uwag? czy platnosci
sq. regulowane. Jezeli stwierdzi, ze byl przj'padek nie rzetelnego wykonania pracy, a mimo to
faktura zostala zaplacona prosz? o przedstawienie Radzie. Mysl?, ze na wspolnym posiedzeniu
komisji doMadnie sobie to omowimy.
Kie widz? innej mozliwosci, aby naprawy g\varancyjne zostaiy dokonczone. Juz od tylu lat to samo
po\vtarzam i nie ma zadnego efektu.

Ad. 4
Wojt przedstawil sprawozdanie z dziatalnosci mi?dzysesyjnej, ktore stanowi zala_cznik do
protokohi.

Ad.5
KomisjaRewizyjna przedstawita protokol:Nr 11/2015 z dnia 12 lutego 2015 r. wtemacie : Analiza
kosztow utrzymania drog gminnych na terenie gminy Daszyna.
Radny H.DaJDrowski powiedzial, ze przedluzeniem przedstawionego protoko-hi powinno bye
przyj?cia Oswiadczenia Rady Gminy \ sprawie post?powania z drogami gminnymi, aby nie
doprowadzic do calkowitej degradacji. Na terenie gminy jest 64 km drog bitumicznych.
Asfaltowanie drog rozpocz?lo si? w 1990 roku i najstarsza droga jest droga przez Jarochow.
Radni zaprotestowali i wyprowadzili radnego z W?du poniewaz najstarszymi drogami asfaltowymi
sq, drogi JaWonna-Karkoszki i Mazew Kolonia - Zieleniew, ktore wykonano w latach
osiemdziesiajych.
Radny HJDabrowski st\\derdzil, ze w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Daszyna jest zalozenie
asfaltowania 3 km drog rocznie. Bylo to bardzo celow}' zapis. Drogi wykonane wczesniej miaty
\vykonana_ podbudow?, ktora nie \vytrzyniuje obciazen samochodow o duzej ladownosci Radny
myslal o przyj?ciu wspomnianego oswiadczenia przez Rad?. Radny na nast?pna^ sesj? przygotuje
projekt takiego os\viadczenia. Takie oswiadczenie jest sugestiq. dla kierunku dzialania Wojt.
Zdaniem radnego Wojt powinien opracowac projekt napra\vy i utrzymania drog. Projekt
oznakowania drog z ograniczeniem tonazu dla samochodow, ktore jezdz% Wyznaczenie drog dla
zwirowni, po wczesniejszych konsultacjach z mieszkancami oraz z przedsi?biorcami wo±a_cymi
kruszywo, ktorzy po\vinni uczestniczyli w kosztach remontu drog.
Komisja Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego przedstawila protokoly z posiedzen odbytych w
dniach:
13 maja 2015 r. -Przegla_d oczyszczami sciekow i Stacji Uzdatniania Wody w Korytach i Mazewie;
19 maja 2015 r. - Dzialalnosc Przedsi?biorstwa Gospodarki Komunalnej Daszynie.
Soltys M.Cieslinska zapytala kim jest Pani Pietrzak, ktora chce \vynaja,c budynek po GOK-u i jak^
planuje uruchomic dzialalnosc?
Radny J.Kinski(przewodnicza_cy komisji) powiedzial, ze Pani ta jest mieszkanka l?czycy i chce w
tym budynku otworzyc dzialalnosc w zakresie cateringu i ka\viami.
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Komisja Socjalno-Bytowa odczytaia protokoty z posiedzen odbytych w dniach :
20 lutego 2015 r. - Zapoznanie si? z warunkami panujacyrai w schronisku dla bezdomnych psow;
6 marca 2015 r. — Funkcjonowanie placowek sluzby zdrowia w gminie Daszyna
Przewodniczacy Rady stwierdzit, ze na pismie wystosuje do wqjta prosb? o uniozliwienie
korzystania z letniej wody przez Osrodek Zdrowia w Mazewie w okresie letnim, Moze ta forma
prosby poskutkuje. He razy mozna powtarzac, aby ktos zajal si? ta_ sprawa.
Wojt odpowiedzial, ze jezeli cliodzi o zapewnienie cieptej wody w okresie letnim to najlepszym
rozwiazaniem bylo by zainstalowanie przepfywowych podgrzewaczy wody.
Wtasciciele przychodni mogli by uczestniczyc w kosztach montazu . Urza_d Gtniny korzysta z
cieptej wody grzanej bojlerem elektrycznym. Montaz kolektorow slonecznych to dodatkowe koszty
dla gminy. Jest to temat otwarty.
Przewodniczacy poprosil Wojta o podanie konkretnego terminu zapewnienia cieplej wody w
Osrodku Zdrowia w Mazewie.
Wojt odpowiedzial, ze ubiegty rok i obecny jest bardzo skromny we wnioski na dofinansowanie.
Przewodniczacy stwierdzit, ze sa_ kolektory sloneczne na dachu szkoiy w Maze\vie, kt6r>fch jest za
duzo na taki maty obiekt i nie sa^tam w pemi wykorzystane. Taka_ deklaracj? Wojt kilkakrotnie
skiadal, ale brak jest realizacji
Woit odpowiedziai ze kolektor>' na szkole juz dzialaja. i musza_tam pozostac do zakoriczenia okresu
obj?tego projektem.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze sluchaja^c wypowiedzi Wojta czuje si? jak dziecko wbajkowym
swiecie. Jak byl problem z dzialaniem kolektorow na budynku szkoiy wowczas byla mowa, ze
cze.sc zostanie przeniesiona na budynek Osrodka Zdro\via w Maze\vie. Pojawity si? pienia_dze i Pan
Godlewski naprawil kolektory i dzialaj% ale teraz okazuje si?, ze nie mozna zadnego kolektora
przeni.esc . To po co wczesniej byty takie sugestie,
Wojt odpo^aedzial, ze przez 5 lat nie mozna ruszyc kolektorow ze szkoly wynika to zapisow
Radny J.Kinski zapytal po co innego bylo mowione?
Radnv T.Dyrnny powiedzial, ze jak czytal protokoty z wczesniejszych posiedzen Komisji to w
Osrodku Zdrowia po\vtarzaja^ si? wciaz te same usterki. Mam nadzieje, ze kolejna xvizj^ta koinisji w
tej placowce nie b?dzie po\yieleniem tego samego .
WoiLzapewnil, ze postara si? to wykonac.
Radnv J.Kinski po^viedzial, ze jest to wlasnie odzwierciedlenie jego \vniosku aby nie wyplacac
wszystkich pieni?dzy do momenta \vykonania wszystkich napraw w ramacri gvvarancji.

Ad. 6
Skarbnik Gminy przedstawila uchwal? Nr XI/49/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Daszyna na lata 2015-2030.
Radny H.Dabrowski st\vierdzif., ze zastosowano chyba nie wlasciwa kolejnosc podejmowani
uchwal. Najpierw uchwala si? zmiany w WPF i w tegorocznym budzecie, a dopiero pozniej
zaciajmi?cie pozyczki. Czy jest logika w takim dzialaniu.
Skarbnik Gminy odpowiedziaia, ze jej zdaniem najpierw uchwala si? ramy budzetowe, a dopiero
pozniej pozyczk?.
Sekretarz potwierdzil, ze wpiervvszej kolejnosci uchwala si? WPF, aby miec orientacj? jak
ksztaftuje si? budzet w nast?pnych latach, czy jest mozliwe zacia^gni?cie pozyczki, jak b?dzie
wyg]a_dala splata. Nast?pnej kolejnosci przyjmuje si? zmiany w tegorocznym budzecie, a dopiero
pozniej podejmuje si? uchwal? o zacia_gni?ciu pozyczki. Zmiany WPF maja_ obrazowac Radzie jak
wygla_dac b?dzie na nast?pne lata budzet gminy przy zaci^gni?ciu proponowanej pozyczki.
Odwrotna kolejnosc byta by niewlasciwa.
Radny H.Dabrowski stwierdzij ze nie mozna czegos prognozowac, jezeli nie wiadomo czy rada
wyrazi zgod? na zaciaj*ni?cie pozyczki. Tezeli wczesniej zostanie uchwalony WPF, a Rada nie
wyrazi zgody na zacia_gni?cie pozyczki cz$f WPF b?dzie wowczas wazny? Nie maj^c projektu
budzetu juz zadluzamy si? na rok 2016.
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Po raz kolejny pojawia si? problem braku realizmu w planowaniu prognozy finansowej, co RIO
wciajz podkresla. Zdaniem radnego nie ma w tej kolejnos"ci zadnej logiki.
Sekretarz odpowiedzial, ze takie sa_przepisy. Analizuja_c odwrotna_kolejnosc rowniez mozna
zarzucic brak logiki .Podjeto by uchwal? o pozyczce bez wiedzy czy wpisuje si? ona w wieloletnia^
prognoz? finansow%
Wojt powiedzial, ze kwestia tej pozyczki jest kontynuacja_ dzialan ubieglorocznych. Gmina ubiegala
si? o pozyczk? duzo wczesniej. Wojewodzki Fundusz podjai decyzj? teraz o podpisaniu umowa w
roku 2015, a calosc srodkow wptynie do budzetu w 2016 roku. Fundusz dal warunek, ze
podpisujerny w tym roku umow?, realizujemy zadanie budowy sieci gazowej, a pozyczka zostanie
przekazana w roku nast?pnym. Nikt nikogo nie wprowadza w bla^d. Chodzi o mozliwosc
realizowania zadania. Pozyczka jest umarzalna w okolo 35%.Obecnie sajo jedyne dost^pne srodki
na rynku. Kolejnosc podejmowania uchwal wyjasnila Skarbnik Gminy. Obie te uchwaly sa_ze soba_
spqjne. Pozyczka sruzy realizacji inwestycji budowy gazowej. Mieszkancy gminy czekaja_na
realizacj? tego zadania.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze rada ma gtosowac nad kontynuacja inwestycji gazowej, a nie ma
inforaiacji na temat planow rozbudowy sieci gazowej, Radni nie posiadaja_ pelnych danych w tym.
zakresie, a kaze im si? gtosowac w sprawie pozyczki na ten eel. Od roku czasu sa^robione jakies
plany rozbudowy i podia^czen. Nalezalo Rad? zapoznac z tymi planami, ilu jest ch?tnych.
Woit poinfonTiowaj ze przedmiotowa pozyczka dotyczy zadania realizowanego na terenie Daszyny
i Witonia. Czyli to, co jest juz realizowane. Nasze pienia^dze zast?pujemy pozyczk% Na ten czas
realizujemy inwestycje w Daszynie i Witoni. Nie ma nie takiego, ze jest jakies przyJ^cze, o ktorym
Rada nie wie. Obecnie jest kwestia podla_czenia Kr?zelewic, ale wia_ze si? to z przejsciem pod
kolejka^ i drog£(, krajow% Podlaczeniem si? do sieci gazowej na duza_ skal? od strony gminy Daszyna
jest z Firmy DUON, ktora ma prowadzic gaz do Krosmewic. Zlozyta zapotrzebowanie na 4500.000
m3 gazu. B?dzie to zakres wspoffinansowany przez tâ  firm? Wykonanie sieci gazowej w tym
kierunku umozliwi podla^czenie mieszkancow naszej gminy od strony pomocnej. Obecnie w
Daszynie mamy wykonanych 8 podta_czen i przygotowujemy si? do nast?pnych. Zainteresowanie
gazem jest spore, ale mieszkaficy czekaj% ze b?dzie taniej. Zdaniem Wojta kwota 5000 zi, za
mozliwosc podla_czenia si? do gazu nie jest wygorowana. Mieszkancy uwazaja_ inaczej i musim3(r si?
zastanowic. Przy uzyskaniu srodkow unijnych te koszty b?da_ mniejsze pod warunkiem, ze uda si?
pozyskac dofmansowanie.
Przewodniczacy st\\aerdzii, ze jest rozczarowany ostatnim zdaniem Wojta, z ktorego wynika, ze
teraz kto si? dice podia^czyc musi piacic 5000 zl, a pozniej moga_ bye wplaty mniejsze bo b?dzie
dofinansowanie z unii. Teraz wszyscy wstrzymaja^ podla^czenia i b?oX czekac na dofmansowanie z
unii, bo moze wplata b?dzie na poziomie 2500zJ. Takie podejscie do sprawyjest niesprawiedliwe w
stosunku do osob, ktore wpfoca, 5000 zi.
Woit po\viedziaJ:, ze w prz3^padku Das^ny wk-lad wlasny 5000 zl pokrywa koszty przyl3pzenia.
Natomiast miejscowosci oddalone od glownej sieci te koszty b?d^. zdecydowanie wi?ksze. Nikt nie
mowi, ze b?dzie to 2500zl. B?dzie to moze 5000 zi dzi?ki dofmansowaniu z unii. Obecnie
zapotrzebowanie na srodki tego typu jest zdecydowanie wi?ksze. Moze si? okazac, ze b?dziemy
czekac dwa lata. Nikt nie niowi, ze wplaty za przyla^czenie b?da^ mniejsze niz 5000 zl.
Przewodniczacy powiedzial, ze kwota 5000 zl powinna bye szty\vna i nie zmniejszana., b?dzie to by
sprawiedliwe wobec wszystkich, ktorzy si? podla_cza_.
Radnv T.Dymny stwierdzil, ze temat realizacji i planow zwiajranych z inwestycja sieci
gazocia^gowej jest nieznany radnym. Brak szczegolowego omowienia i \vyjasnienje wielu pytan.
Jezeli chodzi o dystr>'bucje gazu jest wpisana kwota 14 mln zl. To s^ ogromne koszty. Rada ma za
mala wiedze na temat tej inwestycji. Dlatego zglosil wniosek na temat prelekcji dotycza^cej calej
inwestycji gazowej. Jest to podstawowa sprawa, aby wiedziec dane o tak ogromnej inwestycji.
Wowczas radnym b?dzie latwiej podejmowac decyzje z tym zwiajzane .
Przewodniczacv zapi'tal ile b?dzie placil mieszkaniec gm.Witonia za podla^czenie do sieci gazowej.
Jaki jest wktad wlasny mieszkancow Witonia ?
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Wojt odpowiedzial, ze mieszkancy gm.Witonia rowniez b$da_ placili po 5000 zl jezeli chodzi o
nowe przyia^cza. Instalacje, wewnetrzna_ pokrywaja_ ze swoich srodkow. Gmina otrzymala 2000.000
zl srodkow z Garbalina na przeprowadzenie calej inwestycji. Te srodki 53. zla_czone w calosc w
zwiajzku z tym nie mozemy traktowac inaczej mieszkancow gminy Daszyn.a i Witonii. Piervvszy
zakres musi bye zrobiony w ten sposob. Natomiast jezeli chodzi o nowe przylacza to musi
realizowac samorzad Witonii i ustalac zakres finansowy.
Przewodniczacy zapytal czyja_ wlasnoscia jest gazoci^g, skoro Witonia b^dzie sobie ustalala wplaty
zaprzyla_cza.?
Woit odpowiedzial, ze to co jest teraz wybudowane jest wlasnoscia_ gminy Daszyna. Ta wartosc,
ktora^dostalismyjestnaszym majatkiem. Kwestia dalszej dystrybucji uzyskiwania srodkow
zwia^zanych z przesytem gazu be_dzie my decydowali. Witonia dolozyla nam w tym roku do
projektu realizujemy 46.000 zl. Kolejne inwestycje b?da_ na zasadzie partnerstwa. Kwestia
finansowego rozliczenia kolejnych rzeczy b^dzie indy^vidualnie rozpatrywana. Nie mozemy
dokladac do tego tematu Witonii. Jezeli nie wezmiemy pozyczki to wybudujemy to za swoje, bo w
budzecie mamy pienia^dze, ale nie dostaniemy zlotowki znika_d, nalezy zadac sobie pytanie czy
nadal chcemy to rozbudowywac. Uzasadnione jest pytanie radnych o koszty, zakres i kierunek tej
inwest}'cji. Trzeba zrobic rozliczenie calosci i ustalic, w kt6rym kierunku ma to dalej isc oraz jak
ma to bye finansowane.
Soltys D.Kaczmarek powiedziai, ze z tego co wie to mieszkancy gm. Witonia zaplaca_ po 1600 zl za
podta^czenie. Mozna wykoiiac telefon do Wqjta Witoni i b^dzie wiadomo ile placa_. Na ten temat
moze cos wiedziec radny Bawej, ktory pewnie jest zainteresowany podlapzeniem gazu w Witoni.
Przewodniczacy powiedziat, ze Gmina Witonia \vplacila 46.000 zl za przylapze do Urz^du Gminy.
Soltys D.Kaczmarek zapytal, czy przesyl gazu w kierunku Krosniewic moze oslabic cisnienie gazu
dla Gminy Daszyna.
Wojt zapewnit ze nie ma takiej obawy. Przekroje rur pozwalaja^ na zabezpieczenie potrzebnej ilosci
gazu dla mieszkancow gminy Daszyna i Firmy DUOMI. Jezeli wspoipraca z ta_ firmq. dojdzie do
skutku b^dzie to dawalo wymierne korzysci finansowe dla gminy Daszyna.
Radny T.Dynrny powiedziai, ze rozmawial z mieszkancami gminy Witonia i podobno b^da^mieli
podlaezony gaz za darmo w ramach rekompensaty za przejscie przez ich grunt. Czy jest to prawda?
Woit odpowiedziaj ze przyla^cza te b^da^ finansowane ze srodkow otrzymanych z Garbalina. Nie
mozna tego nazwac, ze be_dzie za darmo. Za cz^sc przyla^czy zaplaci Garbalin.
Radny T.Dymny rozumiem, ze b^dq. przy-la^cza za przejscie przez grunt Nie istotne zjakich
pieni^dzy. Sprawa pozyczki w kwocie 1172.198,00 zl, ktora przy 35% umorzenia daje nam raptem
350.000 zlzysku.
_W6jt powiedziai, ze umorzenie pozyczki nastajti dopiero po realizacji zadania.
Radny H.Dabrowski skoro pozyczka b^dzie w 2016 roku to dlaczego jest wpisana w 2015 roku?
Skarbnik Grniny wyjasnila, ze aby wzia^c pozyczk? trzeba pokazac defic^ w budzecie. Mamy
wiadomosc, ze w tym roku zostanie podpisana umowa, a pieruXdze otrzymamy w 2016 roku.
W uchwale, ktora b?dzie w nastejmej kolejnosci podejmowana b^dzie to zapisane.
Radny H.Dabrowski stwierdzil, ze rozumie kombinacje przed obaw% ze RIO w Lodzi moze
zablokowac nam zaci^gniecie poz>'czki.
Wojt powiedziai, ze te pienia_dze sa_ oznaczone na wydatki zwia^ane z realizacj^. inwestycji
gazowej. Zamieniamy nasze srodki na pochodz^ce z pozyczki, ktora jest cz^sciowo umarzana.
Radny T.Dymny powiedziai, ze Rada nie mozna nawet o zlotowk§ dalej zadruzac gminy, ktora jest
juz zadluzona na kwot? 22.400.000 zl. Ta gmina przepadla z kretesem na zlotych interesach. Nie
mozemy dalej w to brna_c.
Radny H.Dabrowski powiedziai, ze b?da_c w marcu na posiedzeniu Kolegium RIO w Lodzi
usl '̂szal, ze przejscie gazocia^gu przez grunty gniiny Witonia be_dzie z odszkodowaniami dla
wlascicieli dzialek. Po\vtarzanie przez Wojta, ze b^dzie to z kwoty 2000.000 zl z Garbalina jest
raczej nie wiarygodne.
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Jest to jednostka budzetu panstwa i malo prawdopodobne, aby dawata pienia_dze na pokrycie
kosztow prywatnych przyJaczy gazu. Jest wiele niejasnosci z inwestycjq. gazowa,.
Dlatego radny zwrocil si? z wnioskiem do Komisji Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego o
przeanalizowariie calosci projektu budowy gazoci^gu i przedstawienie danych Radzie.
Wqjt powiedzial, ze srodki z Wojewodzkiego Funduszu sa_ na zadania gazoci^gowe. Jest to
pozyczka umarzalna w 35%. Jest to istotny zastrzyk finansowy dla gminy, jezeli mamy mowic
o zamiarze dalszej realizacji inwestycji gazoci^gowej. Jest to z korzyscia, dla gminy. Dalsze
dzialanie w kierunku rozbudo\vy sieci gazowej przyniosa_ wymierne korzysci dla budzetu gminy.
Radny J.Kinski zaproponowal, aby tym tematem zaj?fy si? komisje na wspolnym posiedzeniu.
Wojt odpowiedzial, ze do wgla^du sa_ dokumenty dotycza^ce gazyfikacji z ktorymi mozna si?
zapoznac.
Przewodnicza_cy ogiosil 15 minutowa przerw? w obradach sesji.
Wznowiono obrady. Obecnych na sali 15 radnych.
Przewodniczacy odczytal uchwaie Nr XI/49/2015 w sprawie zmian w wieloletniej Prognozie
Finansowei Gminy Oaszyna na lata 2015-2030 i poddal uchwale pod glosowanie.
Wynik glosowania: za-8, przeciw- 4, wstrzymuiace — 3. Uchwata zostala przyjeta \viekszoscia
gtosow.

Ad.7
Skarbnik Gminy odczytala uchwal? Nr XI/50/2015 w sprawie zmian w budzecie gminy Daszyna na
2015 rok.
Nie zgloszono pytan.
Przewodniczacy poddat pod gtosowanie uchwale Nr XI/50/2015 w spra\vie zmian w budzecie
gminy Daszyna na rok 2015.
Wvnik glosowania: za- 12, -przeciw - 0. wstrzvmuiace - 3
Uchwale przyfeto zwvkla \viekszoscia giosow.

Ad. 8
Przewodniczacy otworzyl dyskusje nad uchwa-ta_Nr XI/51/2015 w spra\vie zacia^ni?cia pozyczki na
cele inwestycyjne.
Radnv T.Dymny powiedzial, ze jako mieszkaniec tej gminy czuje strach przed zaciqganiem kolejnej
pozyczki, poniewaz nie widzi ze strony Wojta alternatyw zmniejszenia zadluzenia.
Giggle srysz}Tny o pozyczkach bo to si? oplaca, ale juz przestalo si? oplacac. Wszystkie zyski z
dotacji juz zostaly pochloni?te. Decydujemy o zadluzenie na 15 lat wprzod, a przeciez jestesmy
Rada^-\vybrana na cztery lata, a co p6zniej b?dzie. Pan Wojt czuje si? pewnie, poniewaz pelni swojq.
funkcje od 2008 roku. Przejal wowczas gmin? nie zadluzong. i w tak krotk].m czasie doprowadzil do
takiego zadluzenia. Nast?pni Wpjtowie b?da_ zasypywac ubytki w drogach piaskiem, bo na nie
innego nie starczy. Gazyfikacja gminy, moze i jest to korzystne, ale czy jest az tak duze
zainteresowanie podla_czeniami. Na razie to pchamy na sil? gaz do Witonii i Krosnie\vic. Dzialamy
jak we mgle. Gorzej jak mgla opadanie i obnazy wsz3'stko. Ba_dzmy Rada_, ktora wreszcie powie
stop dzialaniom Wojta.
Radnv J.Kinski zapytal czy s^ ustalone stawki optat za podlaczenie do sieci gazowej dla
przedsi?biorstw? W ubieglej kadencji byly przedsi?biorstwa zainteresowane podlaczeniem do sieci
gazowej za kwot? 50.000 zl.
Sekretarz Gminy odpo^edziaj ze jak juz bylo wielokrotme mo\vione z kazd^iri przedsi?biorstwem
b?da^ prowadzone indywidualne ustalenia w kwestii warunkow podla_czenia. W>Tiika to z faktu, ze
kazde przedsi?biorstwo b?dzie mialo ind^vidualny pobor, a to ma wplyw na wysokosc wplaty za
podlaczenie.
Radnv J.Kinski stwierdzil, ze mozna ustalic ramy na podstawie zapotrzebowania. Mozna to
wyregulowac podobnie jak oplaty w sektorze energetycznym.
Sekretarz_odpowiedzial, ze stawki podl^czen energetycznych s^_ regulowane przez URB.



Wczesniej nie wiedzielismy, ze b?dzie zainteresowanie podl^ezeniem gazu ze strony Gminy
Krosniewice.
Okazalo st?, ze Firma DUOMI, ktora wczesnie kierowala si? w strong Kutna teraz zwrocila si? do
Gminy Daszyna o podiajczenie si? do naszej sieci gazowej i poprowadzenie gazu na Krosniewice.
Wystapili o zapotxzebowanie w ilosci 4.500.000 m .
Przedstawilismy im koszt 1600.000 zl poprowadzenia linii gazowej w kierunku Krosniewic.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze wczesniej Krosniewice nie chcialy rozmawiac z gmina Daszyna o
podtajczeniu si? do gazu, woleli isc w kierunku Kutna. Teraz okazato si?, ze od Daszyny b?dzie
taniej.
Soltys D.Kaczmarek zapytal czy nie ma zagrozenia, ze jak podlajszq. si? Krosniewice moze
zabrakna^c gazu dla naszych mieszkancow.
Sekretarz zapewnil, ze nie ma takiego zagrozenia poniewaz zaledwie 1/3 mocy to zapotrzebowanie
dla Finny DUOMI.
Radny H.Dabrowski stwierdzil, ze Wojt zadtuza gmina 15 lat do przodu. Jest to nieodpowiedzialne.
Wojt stwierdzij ze temat rozbudow>r sieci gazowej to nowe korzj'stne perspektywy dla gminy.
Zwteszcza prowadzenie linii w kierunku pohiocnym daje korzysci finansowe i mozliwosc
podiq.czenia miejscowosci zlokalizowane w tym kierunku. Umarzalna pozyczka to forma dotacji.
To ze podj?to w Gminie Daszyna temat budowy gazocia_gu zawdzi?czamy Garbalinowi i
Kjosniewicom. Rozbudowa sieci gazowej to wlasciwy kierunek roz\voju naszej gminy oraz wieksze
dochody z wpiat za przesyl gazu.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze na sesjach nie mo\\ si? o niczym innym tylko gaz i pozyczki.
Wojt zyje w wielkim swiecie Daszyna-Lodz. Czy jechai Pan drogq. przez Jabtonn% gdzie sa_ dziur>',
ze kola tnozna zgubic. Robi Pan dla elity, ktora b^dzie piacic kolosalne kwoty za gaz. Jest jeszcze
4000 mieszkancow ktorzy chcq.jezdzic po rownych drogach i chodnikach. .Oczekujemy realizacji
spraw bliskich mieszkancom, a nie gornolotnych \vyobrazen. Na koniec b?dziemy wszyscy za to
ptacic. Wojt powinien zaj^c si? gospodarczymi sprawami naszej gminy, a nie robi gazocia_g na
terenie innych gmin. Czy Gmina Witonia pomoze nam przy remoncie drog, jak nie b?dzie mozna
przejechac.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy odczvtal uchwat? Nr XI/51/2015 w sprawie zaciagru'ecia pozyczki na zadanie
inwestycyjne i poddal ja pod gtosowanie. Wynik gtosowania: za - 7. przeciw A,
wstrzymujace-4. Uchwale przvieto zwykla wiekszoscia gjosow.

Obrady sesji opuscila radna I.Zawadzka- obecnych 14 radnych

Ad. 9
Woit Gminy poinformowal, ze uchwata_ Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lodzi z dnia
8 marca 2015 r. na uchylenie uchwaty Rady Gminy w Daszynie w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy DaszjTia na lata 2015-2030. RIO nie ugi?cie stoi na stanowisku, ze gmina musi
miec zabezpieczone w budzecie gminy srodki na wykup nieruchornosci ze sprzedaz>r z\vrotnej.
Wojt zdecydowat si? na zlozenie skargi na rozstrzygni?cie Regionalnej Izby Obrachunkowej w
lodzi. W analogicznym przypadku dotycza^cym Aleksandrowa Lodzkiego RIO wydalo pozytywn^
opinie o WPF-ie. Zakup zwrotny jest uznawany jako zobowiazanie do realizacji w roku 2021 to
znaczy w roku kiedy zgodnie z umowa musi nastapic wykup. Wczesniej nie widzimy
uzasadnionego wymogu zabezpieczenia srodkow corocznie na wykup. Nie zgadamy si? z
interpretacja i decyzja RIO . W zwiajzku z tym postanowilisrny zaskarzyc uchwal? RIO. Wojt jako
zarzad \vysta_pil ze skarga^ do WSA wtodzi. Sa_d zazadal jeszcze dyspozycji Rady dla
przewodniczacego i dlatego Radzie przedstawiono projektem omawianej uchwaly.
Radny T.Dymny zapytal ile gmina zaplacila za opini? radcy prawnego dola_czona do projektu
uchwary.



Wait odpowiedzial, ze gmina nic nie placila.
Radny H.Dabrowski poprosil o odczytanie pisma z sa_du oraz zlozyl wniosek o odczytanie zlozonej
skargi.
Sekretarz odczytal pismo z sqdu dotycza^ce uzupemienia dokumentacji zlozonej skargi.
Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr XI/52/2015 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygniecie
nadzorcze wraz z zala_cznikami w postaci skargi,.
Radnv H.Dabrowski stwierdzil, ze przyjrzal si? tej syruacji, ktora jest bardzo ciekawa. Regionalna
Izba Obrachunkowa w dniu 6.03.2015 r. podjela uchwal? w sprawie odrzucajaca WPF na lata 2015-
2030, ktorq. mozna zaskarzyc w tiybie odwolawczym w ci^gu 30 dni. Odwolanie rna prawo zlozyc
organ, ktory podjaj: odrzucona uchwal?. Radny zapytal przewodnicza_cego, kto dal mu upowaznienie
do zlozenia skargi w imieniu Rady Gminy. Zarowno wojt jak i przewodniczapy bez upowaznienia
Rady rue mieli prawa zlozenia takiej skargi.
Wopiniiprzedstawionej radca opiera si? na wyrokach saduz 1990 roku, kiedy to niebylo jeszcze
WPF-u. RIO w swoich opiniach nie godzi si? z wycena_ dzialek w sprzedazy zwrotnej na rzecz
firmy Magellan. Chodzi o dzialki nr 18/1 o pow. 1,25 w Jackowie i 112/1 o pow. 1,00 ha w
Daszynie. Gmina sprzedala te dzialki i placi miesi?cznie czynsz w wysokosci 30.000 zl Dzialki te
do sprzedazy wyceniono na 4.500.000 zl. Tak wysoka \vycena budzi wajtpliwosci RIO.W protokole
RIO z kontroli jest opisany caly przebieg wyceny tych dzialek, ktora wczesniej byla znaczapo
nizsza, a do sprzedazy zwrotnej wielokrotnie wzrosla z 20.000 zl na 2000.000 zl. Wyceny
dokonywal ten sam rzeczoznawca. RIO przekazalo spraw? wyceny tych dzialek zgloszono do
Prokuratury Rejonowej w L?czycy. Sprawa b?dzie badana pod katem, czy takie roznice w wycenie
byly zamierzone i celowe.
Zdaniern radnego gmina zaciajm?la by kredyt z nizszym oprocentowaniem. Problem polegal na
tym, ze wowczas gmina nie miala juz zdolnosci kredytowych.
Radny powiedzial, ze pod taka^ skarga^ si? nie podpisuje .
Radnv T.Dymny powiedzial, ze to co tu si? dzieje jest naruszeniem wszelkich praw i przepisow.
Na czym ta rada si$ opiera. Zapytal Wqjta czy dzialka o powierzchni 7 ha planowana do sprzedazy
zostala j uz \vystawiona na sprzedaz.
Wojt opowiedzial, ze nie b3'lo jeszcze uchwaty w sprawie zbycia tej dzialki.
Radnv T.Dymny stwierdzil, ze procedury juz powinny si? rozpoczac bo dochody ze sprzedazy tej
dzialki to filar naszego budzetu.
Rady stwierdzil, ze Przewodnicza_cy Rady podpisal niepra\vnie skarg?. Zarzucil przewodnicza^cemu,
ze "wielokrotne zlamal prawo wi?c nie po\vinien wymagac prawnego dzialania od radnych. Wqjtowi
zarzucil, ze oderwala si? w swoich dzialaniach od rzeczywistosci. Nalezy si? cieszyc, ze jest taki
organ j ak RIO, ktore to kontroli. W przecnvnym razie nie mieli bysrny juz gminy. Rozumiem, ze s^
tu uklady i maja^c wi?kszosc rza^dzicie, ale czyncie to mq.drze dla dobra gminy.
Radnv H.Dabrowski odczytal pismo z RIO jakie otrzymal w odpowiedzi na zlozona^ skarg?
niepra\vnie zwolanej sesji w dniu 31 stycznia 2015 r. Radny zwrocil uwag? na zawarte w tym.
pismie okreslenie ,,usanowalo". Oznacza to, ze Statut Gminy uchwala Rada Gminy i jezeli rada
sama zlamala jego zapisy poprzez nieprawdlowa form? zwolania sesji RIO nie moze w to
ingerowac.
Wojt Gminy stwierdzil, ze padlo wiele zlych slow pod adresem sprzedazy zwrotnej. Sprzedazy tej
dokonal w 2014 roku PanPawel Jozwiak-pemiacy obowiazki Wqjta Gminy.
Czy b?oX stanowione konsekxvencje Wojt nie wie. Procedura ta jest w budzecie. Jest to formula
ismiejaca nie tylko w naszej gminie . Gmina nie kwestionuje dzialan RIO, ale niech w tej sprawie
wypowie si? organ wyzszej instancji, ktorym jest Sa_d Administracyjny.
Stano\visko RIO jest, aby gmina kazdego roku zabezpieczala w budzecie gminy srodki na wykup
nieruchomosci ze sprzedazy zwrotnej. Taki zapis zachwial by budzetem gminy. Sa_ interpretacje
innych organow, ze nie nalez>f wpisywac corocznie kwot na wykup. Zobaczymy jak rozstrzygnie t?
kwestie saji
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ZastanawiajXce jest podejscie RIO do tej spravvy skoro w analogicznym przypadku Aleksandrowa
Lodzkiego nie oczekiwalo takich zapisow i wydalo opinie pozytywna. Dlatego nie zgadzamy si? z
argumentacjom RIO
Zakonczono dyskusj?.
Przewodrn'czacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XI/52/2015 w sprawie wniesienia skargi na
rozstrzygniecie nadzorcze wraz z zalacznikarni w postaci skargi i poddal uchwate Pod glosowanie.
Wynik glosowania: za — 7. przeciw — 5, wstrzymujace — 2.
Uchwale przyieto zwykla wiekszoscia glosow.

Ad.10
Wojt udzielil odpowiedzi na pytania zgloszone w punkcie 3:
1AV zwiajzku ze zmiana_ klasyfikacji gnintow otrzyinana ze Starostwa Powiatowego w L?czycy
nastajjila koniecznosc zmiany decyzji podatkowych wystawionych na 2015 rok.
Podatnicy musza Zlozyc deklaracje podatkowe na podstawie ktorych wystawiane sa_ decyzje
zmieniaja^ce. Odbywa si? to zgodnie z prawem.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze mieszkancy otrzymali nakazy i wedtug nich zaplacili juz pierwsze
raty. W trakcie roku graina przysyla im decyzje zmieniaja^ce . Czy cos takiego jest zgodne z
prawem.
Sekretarz wviasnit, ze w trakcie roku podatkowego nast^puje wiele zraian. Ktos kupuje, sprzedaje,
inwestuje. Wystawianie decyzji zmieniaja_cychjest nontialnym trybem administracyjnym.
Mieszkancy nie mogli wczesniej zglaszac bo nie mieli wiedzy na temat zmian. Do urze.du gminy
zmiany z geodezji zaczely wptywac w tym roku.
Wojt powiedziat ze zostal z\veo'fikowany Stan ich posiadania i sta_d zmiany. W innych gminach juz
wczesniej cos takiego miato miejsce. Na terenie gminy pomiary rozpocz^ly si§ w ubiegtym roku i
tnvaj^ nadal.
Radnv T.Dymny stwierdzii, ze weryfikacja i zmiany powinny dotyczyc dopiero II polrocza. Ksi^gi
wieczyste pojawity si^ dopiero w kwietniu. Radny zastanawial si? czy przypadkiem nie chodzi
gminie i ch?c pozyskania dodatkowych pieni^dzy do budzetu.
Sekretarz xvyjasnij:, ze Wojt nie moze zaniechac poboru tego podatku poniewaz w przypadku
kontroli b^dzie to naruszenie dyscypliny finansow.
2/W6jt \vyjasnil, ze Pan Pawel Jozwiak zostal zatrudniony na okres trzech miesi^cy jako doradca
ds. inwestycji. Obecnie przebywa na zwolnieniu chorobowym. Sprawa wysokosci wynagrodzenia
obj^ta jest tajemnica. W okresie przebywania na zwolnieniu lekarskim \vynagrodzenie placi ZUS
wi?c gmin? nie nie kosztuje.
Radnv T.Dymny powiedzial, ze w grudniu 2014 roku Wojt udzielil wywiadu na temat zatrudnienia
Pana Jozwiaka, w ktor>'m powiedzial, ze zatrudniony doradca be.dzie -\vprowadzal, now3'ch
pracownikow w zakres inwestycji budowy elektrocieplowni. Ilu tych pracownikovv wprowadzii w
zakres inwestycji, ktorej nie ma?
Wojt odpowiedzial, ze wsporpracowal z kilkoma pracownikami. Pilotowal spraw? tego zadania
zarowno w Polsce jak i w Niemczech wi?c jego wiedza byla istotna w tym zakresie. Niektore jego
dzialania sprawily, ze inwestycje poszly w inna strong ale moze uda si? to odzyskac.
3/ Sprawa budynku po GOK-u wygla_da w ten sposob, ze zgodnie z wola_ mieszkancow odst^pilismy
od sprzedazy. Wplynelo do urz^du podanie Pani Pietrzak o u^naj^cie tego obiektu. Podanie zostalo
przekazane do zaopiniowania dwom komisj'% ktore Avypowiedzialy si? pozytywnie. Nie
wypowiadala si? wt>an temaciejeszcze komisja socjamo-bytowa.
Wojt rozmawial w sprawie mozliwosci dofinansowania wznowienia dzialalnosci domu kulturalnej i
niestety nie ma takiej mozliwosci. Utrzymanie takiego obiektu jest dose kosztowne. Byla
propozycja aby korzystalo z tego obiektu Kolo Kobiet, ale pozostaty przy strazy . Stowarzyszenie
Milosnikow Ziemi Daszynskiej tez nie bylo zainteresowane. Tak wyglgxla dzialalnosc kulturalna w
Daszynie.
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Radny T.Dymny powiedzial, ze na zebraniu mieszkancy wyraznie dali do zrozumienia jakiego
rodzaju dzialalnosci oczekuja, w tym obiekcie. Na pewno nie chodzilo im o pijalnie piwa. Mfodziez
nie maniozliwosci w kulturalny i ciekawy sposob sp?dzenia czasu.
To nie jest sprawa komisji, aby decydowaly na co ma bye przeznaczony budynek po GOK-u,
Przyjdzie zrobic zebranie i gdzie si? odb?dzie
Woit odpowiedziaj ze jest sala w straznicy.
Radny T.Dymna straznicajest strazakow. Prosz? si? zastanowic jak rozwina_c dzialania kulturalne,
a nie najprosciej wydzierzawic na pijalni?. Prosz? zapytac mieszkancow.
Woit skoro zglosila si? osoba ch?tna zagospodarowad ten obiekt, a ze strony organizacji nie bylo
zainteresowania. Chyba lepiej wydzierzawic niz ma stac pusty i generowac koszty utrzymania.
Radny T.Dymny trzeba zatrudnic osob?, ktora zajmie si? organizacja_ dzialaii kulturalnych.
4/ Dostawa gazu trwa juz 4 miesia_ce. Odbiorcami sa_: Garbalin, Koryta i Urzq.d Gminy.
Dokumenty dotycz^ce szczegotow tej inwestycji sa_ do wglq,du w \vydziale inwestycji Urz?du
Gminy Daszyna. Dofinansowanie wynioslo 70% wartosci zadnia. Z budzetu gminy w'ydatkowano
5.600.000 zi i 2000.000 zl wj^yn^lo z Garbalina. Okres rozliczenio^'jest po roku wi?c trudno
powiedziec o oj^acalnosci. Wiadomo, ze na poczajku nie mozna liczyc na zyski. Jest to inwestycja
rozvvojowa. Pojawita si? firma DUOMI, ktora chce podla_czyc si§ do naszej sieci od strony
Krosniewic i deklaruje duze zapotrzebowanie na gaz. Jest to szansa na spore zyski dla gminy. Z
odbiorcow indywidualnych podia_czono 4 osoby z Daszyny i 13 osob z Witonii..
5/ Rozpocz?to \vykaszanie poboczy. Ubytki w asfaltach na drogach gminnych b?da^ uzupemiane.
Od 1 czerwca poja\vila si? grupa pracownikow robot publicznyck, ktorzy b?da. pracowac przy
naprawach drag. Przewidy wane jest dofinansowanie na remonty drog i gmina b?dzie si? ubiegara o
te srodki.
6/ Analiza skutkow finanso\v>?ch gminy zapisana w uchwale o zmianie planu jest dost?pna w
Urz?dzie Gminy u Pan Zb.Cywinskiego, mozna si? tarn zglosic i zapoznac.
7/Radapodj?ta uchwai? o utworzeniu Lokalnej Grupy Dzialania. Starostwo zupelnie
bezpodstawnie interpretuje to jako rozbicie starostwa. Wiele samorza^dow naleza^cych do
Stowarzyszenia Gmin i Powiatow Ziemi L?czyckiej przechodzi do innych organizacji. Jest to
efektem znikorrrych efektow czlonkostwa w Stowarzyszeniu. Stowarzyszenie to ulega rozpadowi.
Gmina Daszyna jeszcze jest w Stowarzyszeniu. Do LGD wla^czyly si? cztery samorza_dy Grabow,
Dasz3'na,L?cz}'ca zaro\\Tio gmina jak i miasto. Witonia odmo\vila poniewaz nalezy do ZGRK,
Gmina Piatek nalezy do Grupy Rybackiej w Lowiczu. Gminy Swinice Warckie i Uniejow
zapraszaly nas do Zwiazku Gmin Dorzecza Warty, ale nie bylo by to korzystne dla nas poniewaz
Uniejow zgarnia wszelkie dofinansowania. Ozorko^v nie moze bye w IV osi dzialania.
Dlatego tworzona LGD liczy tylko czterech czlonkow. Dzi?ki mniejszej grupie mamy szanse na
uzyskanie wi?kszych pieni?dzy.
8/ Sprawa wykonawcow. Chodzi o wyegzekwowanie \vykonania zgtoszonych usterek. Koniecznym
jest ustalenie kto sprawdzal nadzor nad realizacj^-tych prac .
Radny J.Kinski zaproponowal, aby zaprosic wykonawc? na wspolne posiedzem'e komisji i zmusic
do \vywiazania si? z napraw gwarancyjnych.

Ad.ll
Przyj?to protokol z poprzedniej sesji.

Ad.12
Woit zaprosil wszystkich do udziatu w festynie, ktory odb?dzie si? w dniu 7 czerwca w Jarochowie
w ramach projektu Daszyna Krainq. OZE.
Wqjt poinfonnowal, ze \vniosek zlozony przez gmin? na ogniwa fotowoltaicze uzyskal punktacje
13 na 14 mozliwych do otrzymania. Osoby, ktore sldadaly \vnioski musza si? szybko zglosic do
gminy w celu podpisania deklaracji, aby mozna dalej dzialac .



- II -
Wqjt przedstawil parametry ogniw: 50% dofrnansowania, wlaczenie do sieci, moc 3kW, wpJata,
wkladu wlasnego w wysokosci 10.000 zl.
Radna M.Grabowska poinformowala, ze w wyniku przeprowadzonej zbiorki na rzecz
poszkodowanych w trz^sieniu ziemi w Nepalu czlonkowie PCK zebrali kwot? 1752,04 zl.
Soitys D.Kaczmarek zapytaJ kiedy b?dzie rozpatrzony wniosek w sprawie platnosci za pelnienie
funkcji sottysa.
Radnv H.Dabrowski przekazal radnym informacje na temat mozliwosci zamieszczania na stronie
bip daszyna informacji publicznej. Wystajpil z propozycja_ zamieszczania protokolo\ z posiedzen
Komisji Rewizyjnej, aby mieszkancy mieli dost^p do pelnej informacji.
Radny opracuje oswiadczenie Rady Gminy o zasobie informacji zamieszczanych w bip.daszyna.
Przewodniczacy poinformowat. ze w dniu 12 czerwca odbedzie si^ wspolne posiedzenie komisji
stalych. Rady Gminy. Tematem posiedzenia b^dzie : analiza studium uvvarunkowan i kierunkow
zagospodarowania przestrzennego gminy, \vniosek sottysow o platnosci za pelnienie funkcji solrysa
oraz taryfy za wod?.

Ad.13
W z\vi^zku z M^yczerpaniem porza_dku obrad Przewodniczacy Rady zamknal obrady XT zwyczajnej
sesji Rady Gminy w Daszynie .

Protokolowala:
D. Kazrn ierczak

PRZEW


